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Godkjenning av innkalling og saksliste 

38/20 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 05.11.2020 38/20 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Rossabø menighetsråd godkjenner innkalling og saksliste. 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 05.11.2020: 

 
Møtebehandling 

Eirik Hustvedt meldte en eventueltsak ang. lydanlegget i kirka. 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak  

Rossabø menighetsråd godkjenner innkalling og saksliste med en eventueltsak meldt 
inn av Eirik Hustvedt. 
 

[Lagre vedtak]  
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Godkjenning av protokoll 

39/20 Godkjenning av møteprotokoll 01.10.20 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 05.11.2020 39/20 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Rossabø menighetsråd godkjenner møteprotokoll fra møte 01.10.20 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 05.11.2020: 

 
Møtebehandling 

 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak  

Rossabø menighetsråd godkjenner møteprotokoll fra møte 01.10.20 
 

[Lagre vedtak]  
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Orienteringssaker 

40/20 Orienteringssaker 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 05.11.2020 40/20 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Rossabø menighetsråd tar orienteringssakene til etterretning. 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 05.11.2020: 

 
Møtebehandling 

Silje D. og Ingunn presenterte sitt arbeid. Silje er trosopplærer og leder for 
trosopplæringen i menigheten. Ingunn er menighetspedagog og har oppfølging av 
konfirmantene samt kontakt mot skole/barnehage. Samarbeider i mange tiltak og 
opplever et godt samarbeid i arbeidet. 
Trosopplæringsutvalget jobber med å revidere trosopplæringsplanen. Mest tiltak fra 0 
år til konfirmant. En utfordring med tilbud til ungdommer, men har lagt opp til en times 
«klubb» i etterkant av Tween for ungdommene som er med som ledere på Tween. 
Trosopplæringsplanen skal opp i menighetsrådet til godkjenning, målet er å være 
ferdig i mars. Menighetsrådet ønsker planen tilsendt på forhånd i tillegg til at en fra 
utvalget er med for å gjennomgå planen før vedtak. 
 
Sokneprestens hjørne: 

- krevende tid, mye uforutsigbarhet 
- Berømmer alle ansatte og frivillige som bidrar inn i arbeidet for å gjennomføre 

gudstjenester mm. 
- Planlagt 4 gudstjenester på julaften hvis vi kan ha 200 stk. 
- Konfirmantpresentasjonene + KICK-OFF utgår i høst. 
- Vanskelig å gjennomføre skolegudstjenester, er i dialog med 

kommunen/skolene 
- Glad for at ny kantor er på plass. 

 
Nytt fra fellesrådet: 

- Ikke hatt møte siden sist. 
 
Kantor innsettes 15.11 kl. 11.  
 
Status jubileumskomitè: 

- Eirik orienterte. Hatt samtale med flere som ønsker å bidra. Jubileumsbok. 
Setter formelt i gang på nyåret. 
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Status uteområde: 
- Kjell Einar orienterte. Fått grensekart, ønsker å ta med komiteen for å 

orientere seg ute. Samtale med stab og andre brukere. Må se på 
tilskuddsordninger. 

 
Nybygg: 

- God framdrift. Vinduer kommer i slutten av november. Flytstøp av gulv. Tett 
tak. 

 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak  

Rossabø menighetsråd tar orienteringssakene til etterretning. 
 

[Lagre vedtak]  
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41/20 Frivillige medarbeidere fram mot jul 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 05.11.2020 41/20 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 05.11.2020: 

 
Møtebehandling 

Silje O. orienterte om nye smittevernregler som gjør at vi inntil videre må ned til 50 
stk. per gudstjeneste. Det er derfor ikke samme behov for ekstra kirkeverter som 
først antatt.  
Ang. julegudstjenestene er fortsatt ting uklart, men vi ønsker å planlegge for at det 
skal gjennomføres og det trengs derfor flere kirkeverter.  
Silje norterte de som meldte seg i møte. Vi mangler 1 kirkevert kl. 1530 og 2 
kirkeverter kl. 1630. 
 
Votering 

 
 
Rossabø menighetsråds vedtak  

Skriv inn vedtaket her 

[Lagre vedtak]  
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Saker til behandling 

42/20 Samarbeidsavtale Stefanusalliansen og Rossabø menighet 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 05.11.2020 42/20 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Rossabø menighetsråd viderefører misjonsavtalen med Stefanusalliansen med støtte 
til Stefanusbarna og Anastasia i Egypt. 
Menighetsrådet vedtar å gi X offer per år.  
Avtalens varighet 01.01.21-31.12.23 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 05.11.2020: 

 
Møtebehandling 

Bård Egil, Silje D. og Ingunn orienterte om arbeidet med Stefanusalliansen og ønske 
om å videreføre dette prosjektet. 
Karl Gerhard B. Dahl foreslo å ha 4 offer per år. 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak  

Rossabø menighetsråd viderefører misjonsavtalen med Stefanusalliansen med støtte 
til Stefanusbarna og Anastasia i Egypt. 
Menighetsrådet vedtar å gi 4 offer per år.  
Avtalens varighet 01.01.21-31.12.23 
 

[Lagre vedtak]  
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43/20 Valg av leder og nestleder 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 05.11.2020 43/20 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Leder: 
Nestleder: 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 05.11.2020: 

 
Møtebehandling 

Karl Gerhard B. Dahl ønsket å stille som leder et år til. 
Ingen meldte seg som nestleder. 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak  

Leder: Karl Gerhard Bråstein Dahl 
Nestleder: Ingen nestleder ble valgt. Valg av nestleder utsettes til neste møte 10.12. 
 

[Lagre vedtak]  
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44/20 Uttalelse til stillingsbeskrivelse for ny diakonstilling 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Rossabø menighetsråd 05.11.2020 44/20 

 
 
 
 
Forslag til vedtak 
 
 
 
Møtebehandling i Rossabø menighetsråd 05.11.2020: 

 
Møtebehandling 

Stillingsbeskrivelse: 
«..å bidra til…» endres til å være «en ressurs i diakoniarbeidet i byens tre menigheter 
og på tvers av menighetene.» 
Hovedarbeidsområde: 
Spesifisere kulepunkt 1 – gjelder dette arbeid og kursing inn på de ansatte på 
sykehjemsavdelingene? Den nye diakonstillingen skal vel ikke inn på sykehjemmene 
å jobbe? 
Nytt kulepunkt istedenfor kulepunkt 2 – være en ressurs for byens tre menigheter i 
diakoniarbeidet. 
 
Arbeidsoppgaver: 
Kulepunkt 2 – planlegge, lede og gjennomføre diakonalt arbeid som menighetsrådet 
har vedtatt og i tett samarbeid med øvrige diakoner, daglig ledere og frivillige. 
Kulepunkt 4 – rapporteringen gjelder opp mot stillingen som er på SBS. Øvrig stilling 
rapporteres via diakonene i de enkelte menighetene, via årsrapport, statistikk mm. 
 
Organisasjonsmessig plassering: 
Kulepunkt 2 – spesifiseres til medhold av DIAKONIplan 
 
 
Votering 

Enstemmig 
 
Rossabø menighetsråds vedtak  

Kjell Einar Bergsager tar innspillene til Rossabø menighetsråd med seg i møte i 
fellesrådet 10.11.20. 

[Lagre vedtak]  
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Eventuelt 

Eirik Hustvedt melder om dårlig lyd i kirka, spesielt framme. Silje O. er kjent med 
problemet og forklarer at noe av utfordringen ligger i hvordan vi har rigget kirka og 
flyttet kirkebenkene lenger fram mot alteret. 
Det har også vært tilbakemeldinger på at teleslynga ikke er optimal. 
Silje O. forhører seg med Helgelands musikk og ber om gjennomgang av anlegget, 
samt mulighet for å sette opp monitor for å bedre lyden. 


